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Abstract (en)
[origin: WO2023066585A1] A compressor (1) comprising a rotor which extends along an axis of rotation (3), a housing (9), wherein the housing (9)
is arranged around the rotor, wherein the housing (9) has an axial inflow (4) and, downstream of the axial inflow (4), a first compression stage and,
further downstream of the first compression stage, a radial outflow (5) for a process fluid, the radial outflow (5) leading through the housing (9), and
furthermore comprising an impeller (2) which is arranged on the rotor, with an injection device (15) for injecting a fluid into the axial inflow (4).

Abstract (de)
Verdichter (1) umfassend einen Rotor, der sich entlang einer Rotationsachse (3) erstreckt, ein Gehäuse (9), wobei das Gehäuse (9) um den Rotor
angeordnet ist, wobei das Gehäuse (9) eine axiale Zuströmung (4) und stromabwärts der axialen Zuströmung (4) eine erste Verdichtungsstufe und
weiter stromabwärts der ersten Verdichtungsstufe eine radiale Abströmung (5) für ein Prozessfluid aufweist, wobei die radiale Abströmung (5) durch
das Gehäuse (9) führt, ferner ein Laufrad (2), das auf dem Rotor angeordnet ist, mit einer Einspritzvorrichtung (15) zur Einspritzung einer Flüssigkeit
in die axiale Zuströmung (4).
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